



Wheelock Properties 會德豐地產 × 「殊·不簡單」 “A Special Journey”

會德豐地產積極與本會舉辦聯乘共融活動，包括舉辦多場「殊·不簡單」微電影放映會及展銷活動，藉此向其員工及多間中學的學生分享共融信息及宣揚殘疾人士的堅毅意志。

三場「殊·不簡單」微電影放映會分別有七十名會德豐地產員工、近三百名五育中學學生、以及三十多名參與「學校起動」計劃的學生出席。除了播放微電影外，微電影主角原型美容女士亦有到場，分享殘疾人士所面對的困難和需要，以及殘疾人士自身的獨特才能。會德豐地產副主席兼常務董事黃光耀先生亦勉勵參加者要關心弱勢社群。會德豐地產更支持本會社企餐廳－康姨小廚，身體力行訂購午餐飯盒予參與員工。

此外，我們亦很高興獲邀於會德豐地產的活動中進行康姨曲奇展銷，由服務使用者擔任展銷員，同場亦有服務使用者演奏音樂，實在是服務使用者難能可貴的經驗！

Wheelock Properties is in close collaboration with the Society to present a series of inclusion events, including a number of “A Special Journey” microfilm screenings and charity sales to share the message of inclusion and recognition of the resilience of persons with disabilities with staff and students from a number of secondary schools.

The three “A Special Journey” microfilm screenings were joined by 70 Wheelock Properties staff, about 300 students of Ng Yuk Secondary School and over 30 students from “Project WeCan”. In addition to the microfilm screening, Ms. Mei Yung, the inspiration of the protagonist of the microfilm, also made an appearance to share the difficulties and needs, unique talents and gifts of persons

with disabilities with the participants. Mr. WONG Ricky, Vice Chairman and Executive Director of Wheelock Properties, urged participants to extend their care to disadvantaged groups. Putting their ideas into practice, Wheelock Properties supported our social enterprise restaurant – Madam Hong Restaurant by ordering its lunch boxes for their participating staff.

We are also very pleased to be invited to sell Madam Hong cookies during a Wheelock Properties event, where service users also performed music. What a fruitful experience it was for our service users!



“Hong Kong Disneyland Resort Community Involvement Program” 香港迪士尼樂園 「社區共享計劃」

本會鳴謝香港迪士尼樂園透過「社區共享計劃」捐出超過800張免費門票，讓本會服務使用者及其家屬可以在樂園度過奇妙歡樂的一天。部份服務單位亦邀請長期合作的義工朋友一同參加，讓因為新型冠狀病毒疫情而只能線上探訪的義工們，終於可以與服務使用者一同遊玩，並藉此互相分享生活點滴。

The Society would like to thank Hong Kong Disneyland Resort for donating more than 800 tickets through Community Involvement Program (CIP). Our service users and their family members spent a wonderful and joyful day in the park. Some of the service units had also invited their long-term volunteers to join, as they could finally go out and chat with our service users face to face after the COVID-19 epidemic.